
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 5/2024 w dniu 24 lipca 2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz. 18,40 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

obecny 

6. Krzysztof Konowalski                          obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                         obecny 

     8. Tomasz Kranc                         nieobecny 

 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
1. Tomasz Kranc 

     2.______________________________ 
3.______________________________ 

 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Ewa Szczepaniak - Skarbnik Powiatu. 
2. Andrzej Woźnicki- Prezes Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP RP w Wągrowcu. 
3. Dagmara Kłosowicz- Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Wągrowcu. 
4. Jacek Rochowiak - Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Wągrowcu. 
5. Piotr Łuczak – Z-ca Komendanta  Państwowej PSP w Wągrowcu 
6. Maciej Kusz- komendant Powiatowej Komendy Policji w Wągrowcu. 
7. Robert Skrzelewski- Prezes Zarządu WOPR w Wągrowcu 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1.  Stan bezpieczeństwa sanitarnego wód i kąpielisk. Przygotowanie 

WOPR,PPSP, KPP do sezonu wakacyjnego 

2. Opiniowanie materiałów na sesję. 
 

Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 
 
1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji – protokół przyjęto 

jednogłośnie. 
 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
brak 

 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej 
w Wągrowcu przy ul. Przemysłowej 44. Rozpoczęto omawianie pkt.1 programu 
posiedzenia. 
Głos zabrała Pani Dagmara Kłosowicz – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny. 
Podała, że w powiecie funkcjonują trzy kąpieliska: w Kozielsku, Kobylcu i Kaliszanach 
oraz przez 30 dni miejsce wyznaczone na ten cel w Potrzanowie. Wszystkie kąpieliska 
mają wodę zdolną do kąpieli i wodę oddają do badania czystości na własny koszt 
organizatorzy kąpielisk wg określonej częstotliwości dla poszczególnych kąpielisk.  
Pan Maciej Kusz – Komendant Komendy Powiatowej Policji poinformował o: 
wprowadzeniu w okresie wakacji -  patroli rowerowych policji  

- patroli doraźnych wspólnie z WOPR i strażą                    
pożarną. 

Poinformował, że zakup 2 kompletów umundurowania na motocykle dla policjantów 
zwiększy o dodatkowy policyjny patrol motocyklowy. Ponadto, wprowadzono na 
parkingu przy Centrum Handlowym Karuzela strefę ruchu w ciągu nocy co ma 
zapobiec nocnym wykroczeniom na tym parkingu. 
Pan Andrzej Woźnicki – Prezes Zarządu Powiatowego Związku OSP RP , udzielił 
szczegółowych informacji o OSP działających na terenie powiatu i tak:  
Istnieje 40 jednostek OSP w których uczestniczy 1300 strażaków ochotników w tym 
630 z uprawnieniami do udziału w akcjach gaśniczych i ratowniczych, pozostali biorą 
udział w innej działalności statutowej. Ponadto działają 21 jednostki dziecięco-
młodzieżowe, do których należy 340 dzieci i młodzieży. Zaznaczył, że przez ostatnie 
10 lat jednostki OSP zostały bardzo dobrze wyposażone i przygotowane do pełnienia 
swej funkcji. Posiadają obecnie 19 samochodów tzw. lekkich 
             22 samochody średnie       
      8 ciężkich i 1 podnośnik. 
OSP jest nie do zastąpienia głównie przy akcjach ratowniczych spowodowanych 
anomaliami pogodowymi czy innymi czynnikami losowymi. 
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OSP zorganizowały 4 obozy dla dzieci( przy dużym zaangażowaniu rodziców, kościoła 
czy innych sponsorów) aby zachęcić do wstępowania w szeregi OSP, ponieważ należy 
zapewnić płynną wymianę kadrową strażaków – ochotników.  
Pan Jacek Rochowiak – Komendant Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej, 
podał, że zatrudnionych jest 49 strażaków + 3 wakaty. Średnio rocznie uczestniczą  
w ok. 1000 akcjach przy czym pożary stanowią ok. 20 %  zdarzeń a pozostałe 80% to 
interwencje w innych zagrożeniach miejscowych. Są dobrze przygotowani do sezonu 
letniego, posiadają wykaz ośrodków wypoczynkowych. Komendant zaprosił również 
do obejrzenia całego obiektu PPSP po wyczerpaniu wszystkich tematów.  
Pan Robert Skrzelewski – Prezes Zarządu WOPR  zaznaczył, że są całkowicie 
pozbawieni stałego finansowania – ubiegają się z różnym skutkiem o finansowanie 
celowe przez samorządy np. na zakup paliwa do łodzi patrolujących jeziora . Ubiegają 
się również o środki z konkursów  rządowych czy z Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska jednak często wymagany jest wkład własny czy inne warunki formalne 
dyskwalifikujące uczestnictwo w nich. Organizują szkolenia ratowników ( 36 osób) czy 
kurs młodszego ratownika dla osób od 12 do 18 roku życia (18 osób).  
Posiadają obecnie 3 łodzie w tym jedna ma 40 lat. Ważną sprawą jest utrudniony 
dostęp ratowników wodnych (łodzi patrolowych) na jeziorze w Kamienicy ( i nie 
tylko)    z uwagi na odgradzanie pasa przybrzeżnego wody przy prywatnych 
posesjach z dostępem do jeziora. 
Przewodniczący podziękował gościom omawiającym pkt. 1 dzisiejszego planu 
posiedzenia i głos zabrała Pani Ewa Szczepaniak - Skarbnik Starostwa. Omówiła  
zmiany uchwały budżetowej na 2024r., zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lat 2024-2040 oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Wielkopolskiemu.  
Wszystkie propozycje uchwał Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie i 
zostały przyjęte jednogłośnie. 
Na zakończenie posiedzenia Komendant  i Z-ca Komendanta PPSP zaprosili 
wszystkich do zwiedzenia całego obiektu PPSP , zaprezentowali samochody wraz z 
wyposażeniem, centrum dowodzenia, salą edukacyjną dla dzieci i młodzieży, sprzęt 
będący zbiorami muzealnymi tip. 

 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1. Zapytania - brak 
5.2   Opinie - brak  

     5.3.  Stanowiska – brak  
     5.4.  Wnioski – brak  
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim i zakończył posiedzenie Komisji    

 
 

 
 

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca/y  Komisji    
 

___________________________        _____________________ 
Barbara Zegartowska            Piotr Kaczmarek 
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